
        

  
 
Notulen dinsdag 24 oktober 2023 19:00u 
Locatie: SJWB Noordwijk 
Aanwezig: Piet Penning, Bas van Schooten, Janita en Stefanie Koning  
 
Afwezig: 
Stefanie Belt en Joyce  
 
Piet opent de vergadering met een korte voorstelronde. Janita en Joyce sluiten aan bij de OC namens 
de Morgenster. 
Stefanie is de enige ouder vanuit de BSO hopelijk dat dit in de toekomst versterkt wordt door nieuwe 
OC leden vanuit de BSO. 
 
Notulen vorige vergadering: 
Kort worden de notulen van de laatste vergadering besproken of er nog vragen over zijn. Deze 
vergadering is ingepland omdat tijdens de vorige vergadering de Tariefsverhoging nog niet bekend 
was. 
 
 
Tariefsverhoging: 
Goed nieuws! 
Piet geeft uitleg over de Tariefsverhoging en dat deze minder omhoog gaan dan de tarieven van de 
KOT. 
Incidentele opvang stijgt hoger, reden hiervan is dat SPL eigenlijk liever geen incidentele heeft i.v.m. 
personele bezetting. 
 
Net onder de streep is de ouder iets goedkoper uit.  
Adder onder het gras: Wegens inflatie is salaris medewerkers onzeker. Onbekend wat het CAO gaat 
doen, vakbond wil er 10 tot 15% salaris bij.  
Risico: In 2024 eventuele tussentijdse verhoging. 
 
Piet geeft uitleg dat als OC nu akkoord gaat met de verhoging in 2023 dat zij dan automatisch 
akkoord gaan voor tussentijdse verhoging in 2024. 
OC geeft aan hiermee in te stemmen. 
 
Piet verteld dat mocht er in 2024 een tussentijdse verhoging komen, dan staat er in de motie van het 
kabinet dat dan ook de kot verhoging komt. 
SPL gaat nooit maximaal verhogen en als de toeslag niet verhoogd gaat worden gaat SPL ook niet 
verhogen.  
 
Piet legt uit na vraag van de OC hoe een nieuw tarief berekend wordt. 
Piet verteld dat de hoofd kosten zoals: huur kosten, energie kosten en personeel hier het grootste 
aandeel in zijn.  



 
 
Communicatie Tariefsverhoging 
N.a.v. vorig jaar zal SPL dit jaar ouders eerder op de hoogte brengen van de tariefsverhoging en 
eventuele verdere communicatie bij een tussentijdse ophoging tijdig uitvoeren. 
 
Besluit OC: 
Na stemmen is de OC akkoord met de Tariefsverhoging  
 
Rondvraag: 
OC is erg tevreden over SPL/SJWB 
Toegankelijkheid OC -> Piet gaat navragen hoe bij andere OC hun bereikbaar zijn voor de ouders 
bijvoorbeeld via een eigen email adres. 
 
 


